
Protokoll fört med styrelsen för Högsby biodlarförening 

2023-08-27 kl 18.00 – 21.00, Staby Gårdshotell, Högsby 

Närvarande: 

Ordförande:            Veine Jernemalm 

Ledamöter:            Pär Johansson, Per-Olof Lindeborg, Karl- Johan Johansson, 

                               Lars Sinnerström, Ulla Digréus 

Anmält förhinder:  Debbie Weiborn 

Adjungerade:  Ing-Britt Säll 

  

§40.  Mötets öppnande 

         Ordförande, Veine Jernemalm, förklarar mötet öppnat. 

§41. Godkännande av dagordningen 

          Mötet beslutar att godkänna dagordningen. 

§42.  Val av protokolljusterare 

          Mötet beslutar att välja Lars Sinnerström att justera protokollet 

§43.  Hur hanterar vi vänmedlemmar 

         Föreningen har under året fått tre vänmedlemmar.  

          Diskussion kring vad detta medlemskap betyder följde.  

          Styrelsens enhälliga beslut är att vänmedlemmen är välkommen på alla 

          föreningens träffar men inte har medlemsrätt att utnyttja  

           medlemsförmåner så som att köpa drottningar eller burkar, ej heller att  

           använda utrustningen i slungrummet. Det är önskvärt att alla medlemmar  

          deltar i föreningens arbete och sammankomster efter förmåga. Det är så  

          vänskapsband skapas. 

  §44.  Utbyggnad av friggeboden  

            Mötet beslutade att tillsätta en arbetsgrupp bestående av Veine 

            Jernemalm, Per-Olof Lindeborg, Karl-Johan Johansson, Magnus  

             Kvillegård, Jörgen Gustavsson. Gruppens uppdrag är att enas kring  

             hur bygget ska byggas. Frivilliga kommer att behövas till det praktiska 

             arbetet. 



              §45.    Planer för lilla rummet i honungshanteringslokalen 

                       Mötet diskuterade ett förslag om att det lilla, isolerade, rummet 

                        utrustas med ett elektriskt element samt en noggrann termostat  

                        för en säkrare hantering av honung som behöver värmas. Mötet  

                        beslutade att Per- Olof Lindeborg får i uppdrag att försöka hitta  

                        någon person som är kunnig i el och värmeteknik och är villig att 

                        hjälpa föreningen hitta lämplig åtgärd. 

               §46.    Trasig kuggväxel, vad göra? 

                          Laga eller köpa, begagnad eller ny kuggväxel till 4- 

                          ramarsslungan diskuterades. Mötet beslutade att försöka hitta en 

                          bättre begagnad kuggväxel alt. ny motor. Lars Sinnerström fick i 

                          uppdrag att undersöka saken 

                 §47.   Vem tar emot larmet från övervakningssystemet i  

                           föreningsbigården? 

                            Karl-Johan Johanssoninformerade om att han och Jörgen 

                            Gustavsson gör det. 

                  § 48.  Hur gör vi reklam för vår honung? 

                              Flera av våra medlemmar säljer honung på marknader och  

                              Loppis. Provsmakning av flera sorter genererar ofta att  

                              kunder handlar mer. Ulla föreslår att föreningen erbjuder  

                              provsmakningsevent till arbetsplatser. Ulla får i uppdrag att  

                              rekognosera intresse från arbetsplatser och  

                              föreningsmedlemmar. 

                      § 49. Öppettider för friggeboden 

                                Mötet beslutar att friggeboden kommer att vara bemannad 

                                 första söndagen i varje månad klockan 10.00 – 11.00 med  

                                 början i oktober. 



 §50.  Vilken bok till höstens nybörjarcirkel? 

           Mötet beslutar att vi vill prova boken ”Mina första år som 

           Biodlare” skriven av Lotta Fabricius Kristensen och utgiven 2023. 

§51.   Valberedningens arbete 

           Ing-Britt meddelar att arbetet inför höstens val är påbörjat. 

§52.  Rapporter 

           Övervakningssystemet – är igång. Fungerar mycket bra. Summan för  

           anläggningen uppgick till 1700 skr 

            Kortkurs i biodling och honungshantering – Kurs beställd av  

            Hembygdsföreningen i länet - har genomförts. Kursen blev mycket  

            uppskattad. Det finns önskemål om att vi håller fler, liknande kurser. 

            Bötterumsmässan – Går av stapeln nu den 2/9 klockan 10.00 – 16.00.  

            Veine Jernemalm och Karl-Johan Johansson håller i föreningens              

             försäljning.  

  §53.  Övriga frågor 

           Inga övriga frågor togs upp  

   §54.  Nästa möte 

            Söndagen den 22 oktober klockan 18.00 på Staby Gårdshotell, Högsby 

   §55.  Mötets avslutande 

             Veine förklarar mötet avslutat klockan 20.20 

Justeras:                                                         Vid protokollet: 

 

Veine Jernemalm                                          Ulla Digréus 

Ordförande                                                    Sekreterare 

 

Lars Sinnerström 

Justerare 


